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ERA Contour liep al een paar jaar met het idee. 
Van de onderneming een Benefit Corporation maken, 
die gecertificeerd is op het toevoegen van sociale en 
ecologische waarde. Daarmee wordt duurzaamheid 
in de brede zin van het woord verankerd - binnen de 
organisatie en richting de partners waarmee 
ERA Contour dagelijks samenwerkt. Een primeur 
binnen de Nederlandse bouwwereld.
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‘We zijn nooit een echte voorloper in de klassieke 
duurzaamheid geweest, met een focus op de 
techniek pur sang of het scoren van de hoogste MPG 
(MilieuPrestatie Gebouwen, red.). Daarentegen 
hebben we wel veel oog voor de sociaaleconomische 
impact van onze projecten. Niet voor niets is onze 
missie “Sterke buurten, gelukkige bewoners”. 
Wij laten de stad beter achter dan aangetroffen. 
En we maken steden zichtbaar sterker. In het 
verlengde daarvan geven we ook aspecten 
als natuurinclusiviteit en het verlagen van de 
energierekening een plek.’ Bianca Seekles gaat 
uitleggen waarom ze met ERA Contour het pad op 
is gegaan om van de ontwikkelende bouwer een ‘B 
Corp’ te maken. Een begrip dat overgewaaid is uit de 
Verenigde Staten en daar staat voor ondernemingen 
die maatschappelijk het verschil willen maken - 
aantoonbaar en navolgbaar. ‘Het is een ambitie die 
we een aantal jaar geleden al hadden maar waar 
we toen nog geen invulling aan konden geven; we 
kwamen toen net uit de crisis. Maar inmiddels biedt 
dit concept geweldige mogelijkheden om onze lange 
termijn visie rond duurzaamheid mee te borgen. Het 
is een prima kapstok.’

Zoektocht
Het binnenhalen van de B Corp-status kan 

in de eerste plaats voor de eigen medewerkers 
een belangrijke meerwaarde hebben, zo legt 
Bianca Seekles uit. ‘We hebben hier mensen die 
al lang bij ERA werken, maar ook veel nieuwe 
instroom. Ik merk dat zij soms nog zoekende 
zijn: wat is in dit bedrijf de mores en dan speciaal 
rondom duurzaamheid en onze bijdrage aan de 
maatschappij? Dat is ook wel begrijpelijk: het is 
voor ons allemaal een zoektocht. Wat past er bij 
ons DNA en hoe geven wij hieraan invulling als 
bedrijf?’ Seekles verdiepte zich in het B Corp-
concept en ontdekte hoe bedrijven als Tony 
Chocolonely, Unilever en Ben&Jerry’s dit inpassen 
in hun primaire productieproces. ‘Wanneer wij het 
certificeringstraject met goed resultaat afsluiten, 
zijn wij denk ik de eerste ontwikkelende bouwer in 
Nederland met dit predicaat.’ Uiteraard gaat de cost 
in dit geval voor de baet uit, er moet eerst het nodige 
werk worden verricht. ‘Voor eind 2022 moeten we 
eerst een groot aantal gegevens aanleveren. Voordeel 
van de aanpak van B Corp is dat ieder bedrijf op zijn 
eigen waardes wordt geauditeerd.’

era Contour 
wordt B Corp: 
waardecreatie voor 
mens en milieu
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Goed wonen voor iedereen
Ten behoeve van de B Corp certificering, maar 

eigenlijk vooral om focus aan te brengen in onze visie 
maken we een ‘impact-strategie’. ‘Dat doen we aan de 
hand van vier lijnen. De eerste is een gezonde wereld 
voor iedereen, met thema’s als CO2-reductie en 
afvalreductie. Maar ook kennisdeling valt hieronder.’ 
Lijn 2 is goed wonen voor iedereen, een onderwerp 
dat ERA Contour zeer na aan het hart ligt - al sinds de 
oprichting in de jaren zestig van de vorige eeuw. ‘In 
dit verband werken we onder meer aan coöperatief 
wonen waarmee het wonen in de stad voor brede 
groepen weer betaalbaar wordt. Je koopt daarbij geen 
woning maar een lidmaatschap in een collectief. Ons 
concept Pay it forward is hier een voorbeeld van.’ 
Ook kostprijsbeheersing speelt een belangrijke rol in 
deze lijn. ‘We willen alles op alles zetten om goede en 
grote woningen te kunnen blijven maken. Daarbij ook 
gebruikmakend van nieuwe materialen zoals groen 
beton en hout.’

Veel groen
De derde lijn bevindt zich eveneens heel dichtbij 

het huidige ERA Contour-gedachtengoed: ‘Dat is 
samen leven in sterke buurten. We willen plekken 
maken waarin het om meer gaat dan alleen de 
woning - hoe belangrijk ook. Gebieden waar het 
prettig verblijven is, ook met het veranderende 
klimaat. Met aandacht voor buurtnatuur, veel groen 
en water, hittebestendigheid.’ En tot slot de vierde 
lijn in de impactstrategie: vakmanschap. ‘Daarmee 
spelen we in op onderwerpen als diversiteit, 
inclusie, veiligheid en talentontwikkeling.’ 
Rondom de genoemde thema’s worden de 
komende tijd prestatie-indicatoren benoemd en 
vervolgens ook gemonitord. Bianca: ‘We doen 

‘ we werken onder meer aan 
coöperatief wonen waarmee het 
wonen in de stad voor brede groepen 
weer betaalbaar wordt. Je koopt 
daarbij geen woning maar een 
lidmaatschap in een collectief’

al veel in de buurten, maar we willen nu ook 
weten: wat levert het allemaal op, die inzet?’ 
Ook in de eigen bedrijfsvoering vonden al tal 
van acties plaats. ‘We hebben bijvoorbeeld een 
nieuwe cateraar geselecteerd met een veel 
grotere focus op gezondheid, zo min mogelijk 
afval en duurzaamheid. We betrekken ons WC-
papier van The Good Roll en gaan allemaal 
elektrisch rijden. Het zijn allemaal kleine stapjes 
waarmee we uiteindelijk bedrijfsbreed het goede 
voorbeeld willen geven. En waarbij we ook alle 
ruimte laten aan initiatieven van onderop. Bij ons 
houtbouwproject Sawa in Rotterdam wilde de 
uitvoerder zelf windturbines op de bouwplaats 
plaatsen: van harte moedigen we dat aan.’

Kennis beter delen
Intern is de richting duidelijk maar ook extern ziet 

Bianca Seekles kansen: ‘We vragen het nadrukkelijk 
aan corporaties, beleggers, andere ontwikkelaars, 
gemeenten: hoe zien jullie ons en wat verwacht je 
van ERA Contour op het gebied van duurzaamheid? 
Dan blijkt dat we vooral door moeten gaan met wat 
we al deden, maar dat wel beter kunnen uitdragen. 
Ook is er nog winst te behalen door acties en 
programma’s te verbinden; ze zijn soms nu nog te 
versnipperd.’ Ook ziet Bianca mogelijkheden om 
de kennisdeling sterker aan te zetten. ‘Wij hebben 
bijvoorbeeld bij het project Aquarius in Amstelveen 
een methode ontwikkeld om isolatiemateriaal uit 
de gevel te hergebruiken. Dat is door ons bouwteam 
ter plekke bedacht; een heel interessant concept 
dat we zeker ook bij andere projecten weer kunnen 
toepassen. Zowel bij onze projecten waarbij we zelf 
de ontwikkelaar zijn als bij de projecten voor andere 
opdrachtgevers.’

‘we doen al veel in 
de buurten, maar we 
willen nu ook weten: 
wat levert het allemaal 
op, die inzet?’


